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návrh projektů

jsem rád, že jsem dostal příležitost představit
Vám naši společnost a seznámit Vás s návrhy
projektů na výstavbu fotovoltaických elektráren
na našich budovách a pozemcích v katastru
Města Horní Benešov. 
Jmenuji se Petr Kuba a pocházím z Dubnice.
Pracoval jsem ve Státním statku Bruntál jako
mechanizátor hospodářství Horní Benešov,
místní pole a pastviny znám více jak 34 let.
Vystudoval jsem Vysokou školu zemědělskou v
Brně a jsem jednatelem společnosti
AGROFARMA DUBNICE s.r.o. 

Vážení občané Města
Horní Benešov,

Fotovoltaická elektrárna - areál K240
Již 12 let se věnujeme výrobě elektrické
energie a tepla z obnovitelných zdrojů

Současná energetická krize se dotýká nás všech. Proto chceme
rozšířit výrobu elektřiny z obnovitelných zdrojů energie, a to ze
slunce. Fotovoltaická elektrárna (FVE) by mohla vhodně doplňovat
výrobu elektrické energie z bioplynové stanice. Naší vizí je využití
vlastních budov a pozemků v zemědělském areálu K240 (naproti
benzince) a navazujících pozemků. 
Fotovoltaické panely by byly umístěny na střechách zemědělských
budov, na pozemcích v areálu K240 a navazujícím pozemku p.č.
2081/2. Zemědělský areál a pozemky jsou za silnicí č. 11,
odkloněny od Horního Benešova směrem na Lesní domky a přilehlé
pastviny.
FVE nebude vidět, neboť z pohledu od města bude schována za
stromy a budovami areálu K240 a za Stavebninami Mikšík.

Od r. 2000 sponzorujeme různé sportovní a
kulturní akce pořádané Městem Horní Benešov.
Díky provozu BPS jsme do dnešního dne
poskytli městu dary ve výši 2.500.000,- Kč.
V případě realizace této FVE v představeném
rozsahu poskytneme Městu Horní Benešov
během následujících 15 let dary v celkové výši
750.000,- Kč. 

Rodinná tradice již od roku 1640
V roce 1997 jsme začali s bratrem Daliborem hospodařit v
Dubnici na prvních 10 ha, které byly v restitucích navráceny
našemu dědečkovi Janu Grodovi. Tak jsme navázali na rodinnou
tradici našich předků, která sahá až do roku 1640 k sedlákovi
Janu Grodovi z Opavska.
Kromě rostlinné výroby se věnujeme chovu masného skotu,
výrobě elektrické energie a tepla v bioplynové stanici (BPS), jejíž
vstupní surovinou je námi vypěstovaná vlastní biomasa:
kukuřičná siláž, travní senáž, cukrovarnické řízky a hnůj. 

Projekt výstavby FVE
máme již připravený:

 

- souhlasná závazná stanoviska MÚ Bruntál
- kladná stanoviska krajského úřadu MSK 
- dotace z Modernizačního fondu SFŽP ČR

 

Náš projekt je citován v oficiální zprávě MŽP
"Pokračuje tak podpora fotovoltaických
elektráren, tentokrát těch menších do výkonu
1 MW. Nová vznikne například na Agrofarmě
Dubnice na Bruntálsku. Farma tak rozšíří svoji
výrobu energie, už provozuje bioplynovou
stanici."

Bohužel více než rok čekáme na souhlas
zastupitelů Města Horní Benešov se změnou
územního plánu na pozemek za Stavebninami
Mikšík. 

(Zdroj: https://www.sfzp.cz/tiskove-centrum/tiskove-
zpravy/detail-tiskove-zpravy/?id=190 )

PROGRESIVITA
a

UDRŽITELNOST
na 1. místě! 



Udržitelnost  Soběstačnost  Příležitost

Více jak 10 let usilovalo Město Horní
Benešov o nový silniční obchvat

Jeho realizací dojde k odklonění dopravy mimo město. K
výstavbě nového obchvatu mohlo dojít díky tomu, že
jsme převedli na Město Horní Benešov naše pozemky
pod obchvatem a město na něj získalo dotaci. Tato nová
silnice bude oddělena od domů na Šibeníku pásem
zeleně, který ji oddělí vizuálně i hlukově.

Současný trend v Evropě je výstavba FVE v lokalitách
navazujících na průmyslovou či bytovou výstavbu, na
půdách nižší bonity a NIKOLIV uprostřed lánů či
pastvin.

Fotovoltaická elektrárna - U nového
obchvatu

@agrofarmadubnice

V současné době většina z nás pochopila, že pro Českou republiku je důležitá
NEZÁVISLOST a SOBĚSTAČNOST při výrobě elektrické energie. Proto výstavby
nových výroben elektřiny z obnovitelných zdrojů jsou správný směr. Výstavbou
elektráren z obnovitelných zdrojů přispíváme k energetické soběstačnosti ČR.

Proto druhou lokalitou vhodnou pro výstavbu FVE je
část našeho pozemku p.č. 2094/4, za novým
silničním obchvatem města. Jedná se o zvlněný
pozemek skloněný od města směrem k Horním
Životicím. 
U této FVE se jedná o pozemní instalaci. Na ocelových
konstrukcích budou umístněné dva solární panely s
max. výškou 2,3 m., s náklonem panelů od města,
směrem k Bělidlu. Ocelové konstrukce pod panely
budou ukotveny v zemi na vrutech bez betonáže.
Pozemek v areálu FVE bude zatravněn, pravidelně
udržován a sklízen pro náš masný skot. FVE bude z
důvodu bezpečnosti oplocena a oddělena od silnice
zelení a stromořadím, tzn. nebude vidět z města (viz.
obrázek).

Výše uvedený pozemek pro výstavbu FVE jsme zvolili
z důvodu, že přes něj vedou inženýrské sítě, plynovod,
vodovod a několik tras vysokého elektrického napětí,
na které má být FVE připojena.  Tyto inženýrské sítě
nás omezují v zemědělské prvovýrobě na tomto
pozemku.

Vážení občané, děkuji za Váš čas, který jste věnovali naší prezentaci. 
Jsem připraven Vám odpovědět na Vaše případné další dotazy na

kuba@agrofarmadubnice.cz
S úctou Ing. Petr Kuba

Po realizaci výstavby této FVE v představeném rozsahu jsme připraveni poskytnout 
Městu Horní Benešov během následujících 15 let dar ve výši 5.250.000,- Kč. 

nákres konstrukce


